



Bestyrelsesmøde 2023-11

Afholdt: D. 29. november 2023 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Deltagere: Christian Niclas, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard

Afbud: Jens Beyer Østergaard, Louise Steingrimur Bisbo, Lars Højgaard Meldahl, Anne Johansen

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Status

Der var 98 spillere i november.

3. Dukkeskub

Intet nyt

4. RPG tirsdag

Status

Østergaard holder pause i december, hvor Sofus holder nogle one-shots. Der skal laves en charmeoffensiv til FS for at lokke unge spillere til. Der skal evt. laves nogle PR-opslag.

5. Lokalerne

Status på internet i lokalerne

Der er bestilt internet. Der skulle have været en tekniker forbi, men de dukkede ikke op, så vi afventer en opdatering.

Kælder

Vi har ombygget en masse i kælderen for at lave mere plads.

6. Gennemgang af Trello punkter

Emne

Er der nogle Trello punkter der skal gennemgås?

7. Eiherjerne GF 2024

a. Dato



- i. Dato sættes til d. 9. februar 2024.
- ii. Deadline for 1. indkaldelse er d. 19. januar.

b. Årets medlem

- i. *Punkt er strøget fra det åbne referat*

c. Ændringsforslag

- i. Vi skriver forslag om aldersgrænserne i medlemskaberne.

d. Ordstyrer

- i. Vi skal skrive til Rasmus Hornbæk om han vil være ordstyrer.

e. Medlemmer der aftræder og som skal have gave

- i. Bjørn (3 år), Louise (2 år) og Jens (1 år).

f. Folk skal huske at skrive opstillingstekst

8. Bifrost GF 2023

Der var Bifrost generalforsamling for 2 uger siden, hvor foreningen havde 5 delegerede med og der blev til dette punkt kort redegjort for hvordan det var.

Anne Johansen er blev genvalgt som medlem af Bifrosts hovedbestyrelsen.

9. Lokalesøgning

Punkt er strøget fra det åbne referat

10. Lån af lokaler for ikke-medlemmer

Vi har modtaget en mail fra en deltager fra FS som spørger om de må låne lokalerne til at afholde en workshop for medlemmer på deres len. De er dog ikke medlem af foreningen, så må ikke-medlemmer låne lokalerne til foreningsrelaterede arrangementer?

Ikke-medlemmer må ikke arrangere aktiviteter i lokalerne. Hvis han ønsker at afholde arrangementet, skal et medlem være den ansvarlige og der skal opkræves et deltagergebyr for ikke-medlemmer.

11. Mails

Ragnarok

Vi svarer ikke tilbage da vi ikke støtter op om gratis statister.

Forespørgsel fra Langagerskolen

Vi svarer tilbage at vi godt kan lave noget, men at det er noget vi tager betaling for.



ÅUF-årsmøde

Vi skal finde delegerede til næste års årsmøde ved ÅUF. Det foregår torsdag d. 29. februar kl. 18.30. Tobias genopstiller. Vi tænker over en 4. under 25.

Hjemmeside

Foreningen har købt førstesøndag.dk.

Personsagsmail

Vi laver en kladde og alle i bestyrelsen ser på den inden den sendes.

12. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

13. Næste møde

- a. D. 31. januar.

14. Evt.

Hæve/sænkebord

Mia skal af med et hæve-/sænkebord som hun vil donere til foreningen.

Mødet blev hævet 21:52